

LIFE IN 漓边 浪石 LANGSHI VILLAGE

BY LAOJIA 老家

READ ABOUT OUR COMMUNITY
BELOW AND PLAN YOUR NEXT
ADVENTURE WITH US!

跟随Laojia老家了解漓边浪石社区，
定制你的探索之旅吧！

LAO
JIA

OUR STORY

我们的故事

Since 2013 Laojia老家 has been connecting rural China with explorers interested in immersive experiences. By acting as bridge we aim at exposing the beauty of rural China to visitors, while at the same time encouraging its preservation and stimulating the local economy.

As of 2020 Laojia老家 has 4 locations across China.

Laojia老家自2013年起，扎根于中国乡村，为旅行者提供传统地道的乡土体验。7年接待了50多个国家2000多名中外客人。作为当地社区与外界的连接桥梁，我们不仅致力于传播村寨之美，也致力于乡村文化的传承与保护，以及当地社区的发展。

2020年，Laojia老家已在中国4个村寨落脚扎根。



Hunan, Zhangjiajie,
Shiyanping village
湖南张家界市永定县石堰坪村



Fujian, Zhangzhou,
Hekeng Tulou cluster
福建漳州市南靖县河坑村

OUR LOCATION 我们的落脚点

Guangxi, Lingchuan,
Laozhai village
广西桂林市灵川县老寨村



Guangxi, Yangshuo,
Langshi Village
广西桂林市阳朔县浪石村



LANGSHI VILLAGE

漓边渔村：阳朔浪石村

Langshi is an illustration of both traditional countryside life in Southern China, and of the drastic change that development brings.

Traditionally a fishing and farming village, agriculture still remains a large part of local life. You can see an intact few, and the remnants of many old mud brick houses. But the majority of the houses seen now have been built within the last 10 years with the influx of tourism-related income. But even with the mix of old and new, the indispensable depth and mystery that is Chinese culture is present around every corner. Spend some time observing the village and its way of life, and you will have a unique taste of resilience, charm, and curiousness of the Chinese way.

浪石是一个典型的岭南村落，在这里你可以看到传统印记与现代变革的缩影。

传统的浪石人以种田和打鱼为生，但是自建房屋也成为他们生活的一大部分。你可以在浪石看到少量完好保存用泥石砌起来的老砖房。但是大部分的房子，是最近10年，村民们赶着旅游热建起来的。尽管新房旧屋交杂而立，但是传统的生活方式，仍在这里延续着。花上一些时间，感受一下村里的生活，品味中国乡村的味道。



A man with short dark hair, wearing a green jacket over a white and black striped shirt, stands in a traditional Chinese doorway. The doorway has a wooden frame and a lattice window with decorative floral patterns. The background is slightly blurred, showing an interior space.

THE LOCAL HOST 我们的房东

Haibo is an angel of a human being: pure gold. He is the most trustworthy person in the village, and he treats everyone from young children to the elderly with utmost respect and politeness. Since late 2013, we have been teaching English to Haibo. He is an extremely enthusiastic and diligent student. Haibo has also become the full-time caretaker of Laojia and its guests.

海波是我们心中天使一样的人，有着金子般的心灵。他是浪石村里，最值得信赖的朋友，他尊重礼待每个人，无论老幼。2013年下半年，海波开始学习英文，他学习很有热情，非常刻苦努力。现在海波是我们浪石·Laojia老家全职房东，他帮忙接待和照顾每一个到访的客人。

“大家好，我是海波。是浪石·Laojia老家的房东。欢迎世界的的朋友来浪石，这里有美丽的漓江风光，有浪石村的历史文化，还有热情好客的当地人。我在浪石老家等你！”

Dear friends from all over the world, I'm Haibo, a host here in Langshi village. I welcome you to Langshi village, where you can enjoy the beautiful Li river scenery, our unique culture and friendly people. Looking forward hosting you in my hometown :)

住进百年清代民居

THE VILLAGE ACCOMMODATION

This house was built sometime in the late Qing Dynasty, we guess between 1800-1850. It was the residence of a landowner, or dizhu 地主. Actually, our house is one of a set of houses (6 to 9 in number) in which the landlord and his offspring lived.

Our current landlord's family name, along with many others in the village, is Lu 卢, as they are descendants of the landowner. Our current landlord was awarded this house in the years after 1949.

我们的老房子始建于清代后期（在1800 - 1850年间），它是当时地主家6-9座大宅中的一座，是当时地主大家庭的居所。

浪石·Laojia老家的房子属于村中的一户「卢姓人家」，他们是先祖曾是当地的地主，他们在1949年之后得到这栋老宅。







BOOK A 3 DAY ALL INCL PACKAGE 体验三日深度之旅

Our travel packages are for those who enjoy the freedom of traveling by themselves while requiring the essentials be taken care of. By choosing a package, you'll enjoy some extra services and peace of mind.

三日深度之旅为想要省心省力，热爱深度旅行的行者准备的，一站式全程贴心安排。





Our service includes 套餐包含

- Assistance with trip planning 行程完善
- Smooth Transportation, Accommodation, Food and Local Activity arrangements 交通，住宿，餐食，当地活动一站式安排服务
- English/Chinese help-line during stay 全程中英文客服

ITINERARY

参考行程

The sample itinerary below is for reference only and can be tailored according to ones own travel desires. We encourage guests to craft their own trip with us!

以下进程仅为参考，可根据实际情况定制。我们鼓励旅行者定制自己的旅行计划！

DAY 01 第一天

- MORNING 早上 | PICKUP 专车接送

- LUNCH 午餐 | HOMEMADE MEAL 阿姨私厨

A local vegetarian meal on arrival. For meat options please discuss with us pre-arrival.

抵达后，即可享用阿姨准备的农家素菜。如果您需要荤菜，抵达前请提前说明。

- AFTERNOON 下午 |

After you've settled in, keep relaxing around the house or make a stroll around the village

安顿后，可以在屋内放松小憩，也可以逛逛村子

- DINNER 晚餐 | HOMEMADE MEAL 阿姨私厨

- REST 休息时间

Enjoy the privacy of your quiet house or feel free to mingle with villagers.

可在房中享受属于自己的安静时光，也可以到邻居家串门喝茶聊天

第二天
DAY 02

- BREAKFAST 早餐 | SELF-SERVED 自助
Fresh local: soy milk, steamed buns, eggs. Coffee/Tea and oatmeal also available
新鲜的豆浆, 包子, 鸡蛋, 咖啡 / 茶, 燕麦
- MORNING 早上 | ACTIVITY 活动时间
- LUNCH 午餐 | HOMEMADE MEAL 阿姨私厨
- RELAX AT HOUSE 在家放松
- DINNER 晚餐 | HOMEMADE MEAL 阿姨私厨
- REST 休息时间

第三天
DAY 03

- BREAKFAST 早餐 | SELF-SERVED 自助
- MORNING 早上 | ACTIVITY 活动
- LUNCH 午餐 | HOMEMADE MEAL 阿姨私厨
- MID-DAY 中午 | TRANSFER 专车接送

WHAT ARE YOU INTERESTED IN LEARNING ABOUT?

融入浪石，可以做些什么？

OPPORTUNITIES FOR IMMERSION

LOCAL ACTIVITIES 当地活动

- Explore the mountains with local goatherder 与当地羊倌行山
- Learn Calligraphy from village master 学书法
- Visit the farmers market 探访农贸市场
- Enjoy an evening boatripe along the Li-river 夜游漓江
- Local sauerkraut making 学做当地泡菜
- Explore local cave and learn about karst rock formation 探访岩洞和喀斯特地貌
- Experience 'a day in the life' of a local farmer 体验一天当地农民的生活

and more...

还有更多等你探索....

3 DAY PACKAGE PRICE*

三日深度之旅价格*

1位 PERSON 1 bedroom, 客房 1 间	¥3250 / 人 PER
2位 PEOPLE 1 bedroom, 客房 1 间	¥1875 / 人 PER
3位 PEOPLE 2 bedrooms, 客房 2 间	¥1750 / 人 PER
4位 PEOPLE 2 bedrooms, 客房 2 间	¥1750 / 人 PER
5位 PEOPLE 3 bedrooms, 客房 3 间	¥1625 / 人 PER
6位 PEOPLE 3 bedrooms, 客房 3 间	¥1625 / 人 PER
7位 PEOPLE 4 bedrooms, 客房 4 间	¥1625 / 人 PER
8位 PEOPLE 4 bedrooms, 客房 4 间	¥1625 / 人 PER

-
- INCLUDE: transportation, accommodation, food , 2 x local activity, trip planning, English/Chinese help-line.
 - 已含: 交通, 住宿, 餐食, 当地活动 x 2, 定制行程, 中英文客服

跋山涉水来到浪石村,入住在清朝建成的老家民宿。在整体房屋构造没有改动的情况下增加了很多精美又方便的家具设计。环境干净整洁,非常舒心,这都要归功于房屋管家海波的悉心照顾,这两天来总是非常友好和耐心的为我们安排出行和食宿,方方面面非常周到,真的可以说是人类中的天使了。此外还见到了热情好客的小弟,邀请我一起喝酒聊天,品尝他用漓江水自酿的米酒。酒后去到他家做客,见到了可爱害羞的小黄,开心的给小黄喂了骨头。最后还想感谢一下房东,正是房东的努力与坚持,才能保住老家房子的原貌,才能让我们有入住在这里的机会,感受浪石的风土人情,乡间野味。闲暇时,泡上一杯绿茶,坐在小院的木椅上,看着天空的云雾在不远处的五指山峰上缭绕。在老家,这般的浪费时间也是一种享受啊!

(Doris, 2020)

位于浪石村的老家,是我在国内住过最有特色的房子之一,为旅程提供了特别的回忆。老家在漓江边上的一个小村子里,你来到这里,尽情的享受远离城市和景区的喧闹,在漓江边上发呆,和村民聊天,或冥想看书。接待我们的是海波,热情达礼,他待人接物有原则和温度,不会过多的打扰你又会在你需要的时候帮助你。这里的房间最好的是独立的冥想室,来之前还疑惑冥想室是否会多余,但实际上提供了独立的空间给我们看书思考,如果你来了也会爱上这个独立的空间。这里所有的装修设计都比较简单,但是搭配协调,舒适又放松,是记忆里老家的朴实感。床品非常的舒服,空调有暖气,卫生间是两个房间共用,但是干湿分离,又有充足的热水。这里不是酒店或者民宿,给我的感觉就像旅途里躲避风雨的老房子,简单又足够温暖,有打动人心的力量。这里背靠五指山,如果你时间充裕,建议可以去爬,也可以跟海波的妈妈去体验放羊。不用担心这里离景区远,因为你来了这里就不会想去喧闹的地方了。

(Carrie, 2020)

TESTIMONIALS 客人说

All three of us agree that this was one of the very best experiences of our lives. For something that sounded quite complicated transportation-wise, it was completely seamless--all drivers were waiting for us early at each location with smiles on their faces and made us feel truly at home. The house's caretaker, Haibo, is so incredibly warm, kind, friendly, and welcoming. Xiaomo's vegetarian meals were AMAZING--we have no idea how she makes food taste like that! The scenery around the house is totally stunning. We hiked up 5 finger mountain and couldn't get enough, so we went again the next day. This is an experience you truly cannot have anywhere else in the world. Five stars all the way around. We only wish we had stayed longer !
(Porter, USA, 2020)

This place in Laojia is a hidden gem and definitely one of the best places we have ever stayed. To get to the area you will have to cross a river that is normally prohibited to cross for tourists but we were allowed since we were staying at this little more than 100-year-old house/Airbnb. This also meant we had a very authentic experience as we were the only foreigners in town. During the day we would hike in the adjacent beautiful mountains (where we even had a local guide in form of a 70-year-old woman from the village to show us around), chill at the Li river or attend the local farmers market in the city. The person responsible for the house was Haibo who made us feel very much at home and was extremely helpful throughout our stay. He furthermore arranged for us to have breakfast, lunch and dinner at the house, cooked by a local woman with only local vegetarian ingredients. Overall, we had an absolutely amazing time at this Airbnb, and I would recommend this place to anyone who loves the outdoors and who would like to get a taste of the local Southern Chinese culture! (Thomas, Denmark, 2019)

预订咨询与合作，请联系

To book your stay, or for partnership opportunities contact us here:



chinalaojia@yahoo.com



微信 Wechat | [welcometolaojia](#)

认识我们更多
MORE ABOUT LAOJIA 老家



www.laojia.co



[laojiachina](https://www.facebook.com/laojiachina)



[laojiachina](https://www.instagram.com/laojiachina)



chinalaojia@yahoo.com



Airbnb Superhost
爱彼迎超赞房东



Wechat Official Account
微信公众号